
ŠKOLA ZA KLASIČNI BALET 
ZAGREB, Ilirski trg 9 
Klasa: 601-01/18-01/18 
Urbroj: 251- 99-01-18-65 
Zagreb,  4. listopada 2018. godine 
 

O D L U K E  I  Z A K L J U Č C I 
sa  16. sjednice Školskog odbora Škole za klasični balet, Zagreb, 

održane  4. listopada 2018. godine u 18.00 sati. 
AD 1. 
 
Ana Samovojska informira prisutne članove Školskog odbora o razrješenju dosadašnje članice Školskog 
odbora, gospođe Vesne Poduške Farkaš, predstavnice Vijeća roditelja. Pojašnjava da, budući da je sin gospođe 
Poduške Farkaš, završio obrazovanje u Školi za klasični balet, gospođa više ne može biti članica Školskog 
odbora te je iz tog razloga razriješena s danom 26. rujna 2018. godine 
 
AD 2. 
  
Ana Samovojska obavještava prisutne članove Školskog odbora da je na sjednici Vijeća roditelja, održanoj 
dana 26. rujna 2018. godine, izabran novi član Školskog odbora, predstavnik roditelja, gospodin Marko Erben. 
 
AD 3. 
 
Potvrđuje se mandat gospodina Marka Erbena, predstavnika Vijeća roditelja. 
 
AD 4. 

 
Potvrđuju se odluke i zaključci sa 15. sjednice Školskog odbora Škole za klasični balet održane dana 09. srpnja 
2018. godine. 
 
AD 5. 

 
Plan i program rada za školsku godinu 2018./2019. jednoglasno je usvojen. 

 
AD 6. 

Odluka: 
 

Školski kurikulum za školsku godinu 2018./2019. jednoglasno je usvojen. 
 
AD 7. 
 
Prihvaća se zamolba roditelja L. B. za oslobađanje plaćanja participacije. 
 
AD 8. 

O d l u k a : 
 

Postupano je protivno odredbi članka 53. Statuta Škole za klasični balet, radovi u iznosu preko 20.000.00 kuna 
su izvođeni bez suglasnosti Školskog odbora na što će ravnatelj Sivoš biti upozoren. Članovi školskog odbora 
su se jednoglasno složili da ne mogu dopustiti izvođenje radova na katu, kao ni izvođenje nastave iz klasičnog 
baleta i narodnih plesova bez pisane izjave (nalaza, potvrde) statičara. Od ravnatelja se traži da se pisano 
očituje zašto o troškovima radova nije obaviješten Školski odbor, zašto računi nisu specificirani, zbog čega 
postoji račun za avans te da pripremi pisanu izjavu (nalaz,potvrdu) statičara o sigurnosti izvođenja radova na 
katu, kao i o sigurnosti izvođenja nastave iz klasičnog baleta i narodnih plesova. Ravnatelj se treba pisano 
očitovati o navedenom do iduće sjednice Školskog odbora, koja će biti održana u četvrtak, 11. listopada 2018. s 
početkom u 18 sati. 
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AD 9. 
 
Članovi Školskog odbora traže da se ravnatelj Marijan Sivoš pisano očituje o ponovnom upisu učenika, koji su 
pozitivno ocijenjeni te im je izdana svjedodžba, u četvrti razred osnovne škole do iduće sjednice Školskog 
odbora, koja će biti održana u četvrtak, 11. listopada 2018. s početkom u 18 sati. 
 
 
                                                                                                             Predsjednica Školskog odbora:                
 
 
                                                                                                                ANA SAMOVOJSKA  v.r. 
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